
Bestyrelsesmøde i DSØ d. 16.8 - arbejdsdag i Ry. 
 
1. Styr på atletikstævnet i Århus 
    Peter låner ur fra Randers og går ind på Thomas`plads.  
    Læs referatet/planlægningen sidste år og se, hvad der skal medbringes af rekvisitter.  
    Orienterende papirer begynder at tilflyde alle fra næste uge.  
    DD er der 15 hold på 6. årg. og 42 på 7. årg. Nogle af skolerne med traditionelt mange hold,    
    har endnu ikke tilmeldt sig.  
 
2. Status på "Idrætsludo"kurserne 
     4 tilmeldt i Rander/Peter, 8 i Århus/Joan, 10 i Silkeborg/Ole.  
     Vi skal banke lidt på rundt omkring for at få flere deltagere.  
 
3. Div. kommunale portaler 
     Joan/konsulent lægger på Ulf , Ole på portalen i Silkeborg og Peter i Randers. Syddjurs er på  
     vej med portal. Odder? Skanderborg? Favrskov - konsulent som kontakt, der kan formidle  
     oplysninger. Norddjurs har kun fællesnettet.  
 
4. Favrskov-Skovvangskolens idrætslinie hjælper Præstemarkskolen 
     Miniidrætsfestival for indskoling og mellemtrin (ca 400 børn) 29.9 afvikles. Pris blev  
     debatteret. Joan vender tilbage til Kenneth.  
 
5. Konference i Nyborg - Sara, Karin og måske Ole deltager. Samkørsel aftales.  
    Udviklingsweekend 6-7 deltager. Vi aftaler kørsel senere, Flere skal andet  bagefter .  
 
6.  Facebook. Ny side oprettet. Flere kan have redaktørrettigheder. Kommer til at virke mere   
     officielt. Skrive mailadresse til Kasper, hvormed man er knyttet til facebook, hvis vi vil være   
     redaktører.  
 
7.  Næste møde ONSDAG D. 12.10 KL. 17.30 hos Joan. Punkt til dagsordenen: hvor tit, hvor  
      meget skal på Facebook.  
      Husk at Dele siden med så mange som muligt.  
 
TAK FOR EN FREMRAGENDE DAG 
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